
ACTA DEL CONSELL MUNICIPAL DE PERSONES MAJORS 
 
Data: 18 d’octubre de 2023 
Lloc: Saló de Plens 
Hora d’inici: 10.40 h 
Hora d’acabament: 12.10 h 
 
Assistents: 
Associacions de majors: 
 
AMACMEC (Associació de Dones Afectades de Càncer de Mama d’Elx)- Vocalia 3a edat. 
Club de Lectura Sènior 
AV Carrús Este. Vocalia 3a edat 
Associació d’Antics/igues Alumnes del col·legi Santa Maria d’Elx  
AV Toscar i Carrers Adjacents. Vocalia 3a edat 
AV Filet de Fora i Portes Encarnades. Vocalia 3a edat 
Jubilats i Pensionistes Il·licitans 
AV La Lloma de Sant Pere. Vocalia 3a edat 
AV Barri la Sabatillera. Vocalia 3a edat 
AV La Baia- Asprella. Vocalia 3a edat 
Associació Pla de Sant Josep-Canal. Vocalia 3a edat 
AV Vivendes Socials del Polígon Palmerars. Vocalia 3a edat 
Polivalent de Carrús. Vocalia 3a edat 
Jubilats i Pensionistes del PSOE 
AV Raval Nou. Vocalia 3a edat 
Associació d’Alumnes, Exalumnes i Amics de les Aules Universitàries de l’Experiència de 
la UMH 
UGT Vocalia de Majors  
SUPO ONCE 
 
Representants municipals: 
 
Sra. Elena Bonet Mancheño. Grup Municipal PP 
Sra. Marisol Burruezo Miralles. Grup Municipal VOX 
Sra. Ma José Martínez. Grup Municipal PSOE 
 
Membres de la taula: 
 
Presidenta. Sra. Aurora Rodil Martínez, regidora de Família i Majors. 
Secretari. Sr. Carlos García Ros, cap de gestió de Majors.  
 
Comença la sessió a les 10.40 h 
 
Aurora Rodil comença la sessió agraint l’assistència de les associacions presents. 
Abans de donar pas a l’ordre del dia, sol·licita que es guarde un minut de silenci en senyal 
de dol per la mort de la Sra. Lola Aznar Maciá. 



Posteriorment, presenta Bálint Halász, voluntari del Cos Europeu de Solidaritat 
procedent d’Hongria, que recentment s’ha incorporat a l’equip de la Regidoria. 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l’acta 
 
S’aprova per unanimitat de les associacions assistents. 
 

2. Procediment elecció president honorífic 
 
Aurora Rodil informa del fet que és necessari renovar el càrrec per renúncia del seu 
anterior titular. Les candidatures es podran presentar per Seu Electrònica, OMAC o per 
correu postal fins una setmana abans de la pròxima sessió del Consell, en la qual es 
procedirà a la votació. 
Afegeix que, pròximament, es modificarà el Reglament del Consell per a intentar donar 
més rellevància al lloc i convida els membres del Consell a enviar les seues idees i 
suggeriments a la Regidoria. 
 

3. Resum d’activitats des del 19 d’abril 
 
Aurora Rodil resumeix les activitats que la Regidoria ha desenvolupat des de l’última 
sessió del Consell, i que han sigut les següents: 

- Estem realitzant mensualment visites a la Ciutat de les Arts i les Ciències. 
- Continuen els tallers d’envelliment actiu, tant en el Bailongo (memòria, ment 

activa, ball, mòbil, etc.) com en el Centre de Formació de L’Escorxador (ús de 
mòbil). Tots són valorats positivament i, atés l’interés i la demanda, s’intentarà 
ampliar el pròxim any. 

- La segona escola d’estiu sènior al juliol, en la qual es va celebrar el Dia del Iaio, 
va ser un èxit, per la qual cosa es tornarà a oferir en 2024. 

- També van tindre molt d’èxit i es repetiran els balls especials nocturns celebrats 
a l’hort de Baix els dies 15 i 22 juliol. Igualment populars són els balls nocturns 
que el primer dissabte de cada mes se celebren en el Bailongo, que intentarem 
ampliar. 

- El 6 de setembre es va facilitar una visita guiada en “El trenet”, en la qual van 
participar els residents de l’Asil Llar Sant Josep. 

- El passat 23 de setembre es van celebrar les Bodes d’Or, en les quals van 
participar 29 matrimonis que fa 50 anys que estan junts. 

- Actualment, estem celebrant el Mes del Major, amb una programació molt 
variada que s’entrega en paper als assistents. El mes va arrancar amb la lectura 
d’un manifest en el Saló de Plens el 6 d’octubre, i finalitzarà el 3 de novembre en 
el Centre de Congressos amb la Gala del Major. En la gala es farà un homenatge 
a AMACMEC i posteriorment hi haurà un concert del grup Los Diablos. Quan 
acabe la sessió, es repartiran invitacions entre els assistents. 

 
A continuació, Aurora Rodil anuncia els projectes en què està treballant la Regidoria: 
 



- V Concurs Superxef Sènior del 7 al 9 d’octubre en l’Escola d’hostaleria. 
- Codi NES (No Estàs Sol). És un projecte d’atenció a la soledat no desitjada dels 

majors, que s’està fent en col·laboració amb la Conselleria de Sanitat i les entitats 
de voluntariat del municipi i del qual prompte s’estarà en condicions d’oferir 
informació més concreta. Tots els voluntaris de majors estan convidats a 
participar-hi, així com qualsevol persona major que dispose de temps lliure i 
vulga ajudar. 

- S’està col·laborant amb la Generalitat per a millorar la gestió de la Residència 
d’Altabix. 

 
4. Intervenció de les associacions 

 
Asunción Martínez Aniorte, de l’Associació Carrús Est, presenta una queixa per una 
poda dràstica que va deixar sense ombra el parquet de c/ Diagonal, pregunta si es 
construirà un nou CEAM i denuncia que algunes persones deixen brossa, roba usada, 
béns mobles fora dels contenidors i mal ús del reciclatge. 
 
Aurora Rodil respon que traslladarà les incidències a les regidories competents i informa 
del fet que la pròxima programació de tallers complementarà  l’oferta del CEA. 
Aprofita per a anunciar la pròxima obertura de la Casa del Major en un local cedit per 
l’antiga Associació de Viudes, al carrer Sant Isidre, 10. 
 
Antonia Bernad, de l’Associació de Veïns del Toscar i carrers adjacents, denuncia el mal 
estat dels espais verds del barri de l’Assumpció. 
 
Aurora Rodil respon que farà el possible perquè s’atenga la petició de l’associació.  
 
Pepe Gracia, de l’Associació Filet de Fora, presenta diverses queixes sobre diferents 
problemes del barri, com ara són el gran nombre de mini contenidors que s’han instal·lat 
al carrer Manuel Serrano, els problemes de trànsit que provoca el carril bici de la 
Portalada o les deficiències en les parades de bus del barri. Reclama també una seu per 
a la seua associació, i que es complisca la promesa de construir pistes esportives en el 
solar de la Torreta. 
Per últim, denuncia que la terrassa d’hostaleria pròxima al Centre de Salut Raval 
obstaculitza l’accés dels pacients al centre. 
 
Aurora Rodil informa del fet que amb la pròxima posada en marxa dels districtes 
s’agilitzarà la resolució d’este tipus de problemes i que del Centre de Salut Raval ja està 
en vies de solució. 
 
Loli Gómez, de l’Associació Lloma de Sant Pere (Torrellano Baix), es queixa de la falta 
de transport públic i abonaments en les pedanies i de l’escassedat d’activitats per a 
majors en el centre cívic. En concret, sol·licita un taller de memòria o d’ús de mòbils i 
balls per a majors. Per últim, afegeix que els arbres del centre cívic estan plens de 
formigues i que causen molèsties. 
 



Aurora Rodil respon que traslladarà les incidències a les regidories responsables i que el 
pròxim any s’oferiran les activitats sol·licitades. 
 
Paco Durá, de l’Associació Coral i Cultural d’Elx, convida els assistents al concert del 
pròxim 23 d’octubre en el Bailongo 
 
Consuelo Martínez, d’AMACMEC, convida els assistents a la lectura del manifest del 19 
d’octubre i sol·licita la col·laboració dels voluntaris majors per a la carrera solidària del 
pròxim 26 de novembre. 
 
Josefina Romero, de l’Associació Antics/igues Alumnes del Col·legi Santa Maria, 
sol·licita que s’envien amb temps les candidatures a president honorífic per a estudiar-
les i proposa que es done major difusió a les activitats, ja que el seu cor va actuar 
recentment en el centre Francesc Cantó i va haver-hi poc públic. 
 
Aurora Rodil demana a Josefina que s’acoste a la Regidoria per a donar les dades del cor 
i poder incloure-les en futures programacions. 
 
Domingo Moreno, de l’Associació Cultural de la 3a edat del Polivalent de Carrús, 
intervé per a dir que al concert del qual parla Josefina Romero van acudir al voltant de 
50 persones i que eixa és la xifra habitual. 
 
Pascual Pareja es presenta com a nou president de l’Associació de Veïns de la 
Sabatillera, i aprofita per a sol·licitar que es repinten els passos de vianants del barri. 
 
Aurora Rodil traslladarà la petició a la regidoria competent. 
 
María Peña, de l’Associació Barri Obrer Altabix, també sol·licita que es repinten els 
passos de vianants i, sobretot, que es repare la vorera de c/Bisbe Winibal amb c/ 
Clemente Gonzálvez Valls, en la qual s’han produït algunes caigudes. Lamenta que no 
s’haja solucionat pese a haver-ho sol·licitat en l’OMAC. 
 
Aurora Rodil traslladarà la petició a la regidoria competent. 
 
Pedro Martínez, president de l’Associació de Veïns del Toscar i carrers adjacents, 
recorda la importància del fet que es presenten escrits en l’OMAC. 
 
Un ciutadà del municipi es queixa de la falta de neteja del c/Jaime Águeda Torregrosa, 
i del fet que, pese a sol·licitar dos senyals per al pas de vianants, solament n’hi han 
instal·lat una. Afegeix que en el parquet de c/ Reina Victòria no s’han podat els arbres i 
que alguns contenidors tenen el pedal trencat. 
 
Elena Bonet, representant del Partit Popular, respon que es va atendre la petició de 
senyals seguint el criteri tècnic de la Secció de Trànsit de la Policia Local, que és el que 
ha de prevaldre. 
 



Julina Azorín González, representant de l’antiga Associació de Viudes, sol·licita més 
informació sobre el local que cediren a l’Ajuntament. 
 
Aurora Rodil, en primer lloc, agraeix la donació a les viudes, i informa del fet que es 
destinarà a activitats per a persones majors i se cedirà a les associacions que el 
sol·liciten. 
 
Juan López, de l’Associació els Palmerars, agraeix a la corporació les millores fetes al 
barri. Proposa que se substituïsquen els contenidors que tenen el pedal trencat i es 
queixa del fet que fa molts anys que demana que se senyalitze el pas de vianants del c/ 
l’Om, enfront del Centre Juvenil, que a més queda ocult per contenidors.  
 
Aurora Rodil traslladarà la petició a la regidoria competent. 
 

5. Precs i preguntes 
 
No es presenten precs i preguntes al Consell. 
 
Abans de tancar la sessió, Aurora Rodil presenta les noves incorporacions a l’equip de la 
Regidoria i agraeix la labor que realitza pels majors del municipi. 
 
Amb esta intervenció es dona per finalitzat el Consell a les 12.10 h, donant les gràcies 
als assistents per vindre i participar-hi. 
 
Elx, 18 d’octubre de 2023 


